
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 230/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορισμός μελών και συγκρότηση επιτροπής 
διαπίστωσης βλάβης λόγω ανωτέρας βίας στο 
έργο «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου». 

 
         Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2013 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 
9)Θ.Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ.Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Λ.Τσαβδαρίδης, 
21)Α.Νεστορόπουλος, 22)Α. Βασιάδης, 23)Β.Γιαννουλάκης, 
24)Χ.Τσιούντας, 25)Ε. Γουναράς, 26)Κ. Παναγιωτίδης, 27)Δ.Γκέκα, 
28)Ι. Σοφρόνωφ, 29)Γ. Μελιόπουλος, 30)Ι.Αγγέλογλου. 

Α. Λαζαρίδης, Ε.Αρχοντάκη, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση Προσήλθε ο κ.Β.Σταυροπούλου και αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 225 και 226/2013 αποφάσεων προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
6)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 231/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2013 απόφασης Προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 

 
 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε τα θέματα που έχουν 
σχέση με το έργο «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», καθώς είναι παρών στη 
σημερινή συνεδρίαση ο κ. Ιωάννης Κούσιος. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 4ο θέμα του 2ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 16-4-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Στις 10/4/2013 κατατέθηκε από τον ανάδοχο, η με αριθμό πρωτ.18082 ειδική 
δήλωση για βλάβες στο έργο λόγω ανωτέρας βίας, κατά την 7η Απριλίου 2013 και 
σύμφωνα με το άρθρο 58 του Ν. 3669/08. 

Η Υπηρεσία άμεσα ανταποκρίθηκε στο αίτημα και  ο  επιβλέποντας μετέβη στις 
11.4.13 στο εργοτάξιο για αυτοψία, προκειμένου να εξακριβωθεί το περιεχόμενο της 
δήλωσης. 

Σύμφωνα με το άρθρο 58 του Ν. 3669/08 αν ο ανάδοχος υποβάλει ειδική δήλωση 
βλαβών, η Διευθύνουσα Υπηρεσία οφείλει να ζητήσει από την Προϊσταμένη Αρχή τον 
ορισμό επιτροπής από υπαλλήλους που οφείλουν να προβούν σε επιτόπια εξέταση και να 
συντάξουν σχετικό πρωτόκολλο διαπίστωσης βλαβών. 

Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να συγκροτήσει την 
επιτροπή διαπίστωσης βλαβών λόγω ανωτέρας βίας για το εν λόγω έργο και να συντάξει 
σχετικό πρωτόκολλο. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Τι ζημιές επικαλείται ο εργολάβος ότι έχει υποστεί το έργο και σε 

τι ύψος τις υπολογίζετε; 
Μελιόπουλος: Τι αναφέρει ακριβώς η αυτοψία του επιβλέποντα;  
Από τη νεροποντή της 7ης Απριλίου είχαμε ζημιές σε άλλα σημεία; 
Αγγέλογλου: Ίσως φανεί εκτός θέματος η ερώτηση, αλλά θα ήθελα να μάθω αν οι 

σκαλωσιές και τα καλούπια… 
Πρόεδρος: Αν είναι εκτός θέματος η ερώτηση τότε μη την κάνετε. 
Αγγέλογλου: Ρητορική μπορεί να είναι η ερώτηση. 
Οι σκαλωσιές, τα καλούπια κι οι σιδεριές που κλάπηκαν από το κολυμβητήριο τι 

απέγιναν τελικά; 
Πρόεδρος: Είστε εκτός θέματος. 
Βουτσιλάς: Ο υπάλληλος του Δήμου που πήγε να δει τι συνέβη, συνέταξε ένα 

πρακτικό.  
Ο εργολάβος αρχικά υποστήριζε ότι υπέστη ζημιές γύρω στις 25.000€. 

Συντάχθηκε ένα πρακτικό, στο οποίο αναφερόταν ότι δεν υπάρχει πρόβλημα, εμείς όμως 
είμαστε υποχρεωμένοι να ακολουθήσουμε τη διαδικασία που προβλέπεται από το νόμο 
και τίποτε παραπάνω. Οι σκαλωσιές φυσικά δεν ήταν δικές μας. 

Τσιαμήτρος: Η αλήθεια είναι ότι υπήρχαν προβλήματα την ημέρα της νεροποντής, 
που επικεντρώθηκαν όμως περισσότερο στην περιοχή της Τ.Κ. Παλατιτσίων, όπου 
κάποια κανάλια ξεχείλισαν, λόγω του ότι κάποιοι πέταξαν σκουπίδια και κατεστραμμένες 
ηλεκτρικές συσκευές μέσα σε αυτά.  

Δήμαρχος: Προτείνω να συμμετέχουν στην επιτροπή οι μόνιμοι υπάλληλοι του 
Δήμου Βέροιας Ευθύμιος Γκαβανάς, Σάββας Θεοδωρίδης και Βασίλειος Καπετανάκης. 

Τσαβδαρίδης: Φαίνεται ότι κάποιοι παρεξηγήθηκαν επειδή ο κ.Νεστορόπουλος 
είπε ότι δόθηκε παράταση για ένα χρόνο για την αποπεράτωση του έργου. Γιατί 
ενοχληθήκατε; Δώσατε την προθεσμία και μετά ενοχλείστε που σας λέμε ότι τη δώσατε.  

Πάλι όμως δεν ικανοποιήσατε τον κ.Κούσιο που ρώτησε κάτι απλό, δηλαδή πότε 
θα τελειώσει το έργο. Μπορεί κάποιος να τον διαβεβαιώσει εγγράφως; Τέτοιο χαρτί ούτε 
πήρε κι ούτε θα πάρει ο κ.Κούσιος.  Εσείς λέτε ότι τα χρήματα αυτά τοκίζονται, αλλά ο 
κ.Κούσιος δεν επέλεξε το Δήμο για τράπεζα ή για σύμβουλο επενδύσεων, αλλά για να 
κατασκευάσει έργο. 

 
 



Προφανώς κ.Βουτσιλά δε φταίτε, δεν έχετε καμία ανάμιξη, συμφωνώ απολύτως 
ότι δεν έχετε καμία σχέση με ότι έγινε και θεωρώ ότι είστε ικανότατος και εντιμότατος 
και πιστεύω ότι με τη δική σας συνεισφορά θα προχωρήσει το έργο. Προσέξτε την 
ηλεκτρική καρέκλα στην οποία κάθεστε, γιατί ξέρετε πολύ καλά τι υπέστησαν κάποιοι 
άλλοι που ήταν στη θέση σας.  

Επειδή λοιπόν εδώ θα βρεθούν και άλλα εξιλαστήρια θύματα, λόγω της 
ανικανότητας της δημοτικής αρχής να τελειώσει το έργο, πρέπει να φυλαγόμαστε όλοι 
γιατί δεν ξέρουμε τι μας ξημερώνει αύριο. 

Μελιόπουλος: Αυτό που διαπιστώσαμε εμείς όταν επισκεφτήκαμε το χώρο του 
έργου, είναι ότι ένα μεγάλο μέρος του οπλισμού ήταν ριγμένο κάτω και 
χρησιμοποιούνταν ως γέφυρα για να διασχίσουν το ρέμα. Θεωρώ ότι ο εργολάβος δεν 
είχε λάβει τα κατάλληλα μέτρα, όπως ο ίδιος ισχυρίζεται. 

Αυτό που ζητά ο εργολάβος επιβεβαιώνει αυτό που λέμε εμείς ως «Λαϊκή 
Συσπείρωση». Εδώ και αρκετό καιρό ζητά ότι θέλει. Ευελπιστούμε ότι η διοίκηση του 
Δήμου δε θα υποκύψει πλέον στις απαιτήσεις του εργολάβου. 

Νεστορόπουλος: Ο εργολάβος αναφέρει μια σειρά από βλάβες, που υποστηρίζει 
ότι έχει υποστεί από τη νεροποντή, με σύνολο γύρω στις 6.000€, όπως ηλεκτρικό πίνακα 
και σιδηρούν οπλισμό.   

Πρόεδρος: Είστε εκτός θέματος. 
Νεστορόπουλος: Μα εδώ αναφέρει ποιες είναι οι βλάβες. 
Εδώ και ένα χρόνο δεν έχει κάνει τίποτε και τώρα λέει ότι έπαθε ζημιά ο 

ηλεκτρικός πίνακας. Τι δουλειά είχαν τα πάνελς και ο σιδηρούς οπλισμός σε εκείνο το 
σημείο; 

Αφού οι αιρετοί της Δημοτικής Αρχής δεν αποδείχθηκαν ικανοί μέχρι τώρα να 
τελειώσουν το έργο, κ.Βουτσιλά ως επικεφαλής της Τεχνικής Υπηρεσίας εφαρμόστε κατά 
γράμμα όλα τα άρθρα που προβλέπονται για τα δημόσια  έργα για να κηρυχθεί έκπτωτος 
αυτός ο εργολάβος, που δυστυχώς φαίνεται ότι δεν θέλει να τελειώσει το έργο, γιατί 
μέχρι τώρα με την αρχική σύμβαση, τον ξυλότυπο, τις αναθεωρήσεις, την κατάπτωση των 
πρόσθετων εγγυητικών, το κόστος αυξήθηκε πάνω από 400.000€ σε σχέση με το αρχικό 
κόστος. Ζητάει όμως ακόμη περισσότερα. Ας μην ανεχθούμε άλλο αυτόν τον κύριο. 

Αγγέλογλου: Βιαστήκατε πριν να χαρακτηρίσετε εκτός θέματος την ερώτησή μου 
αλλά η κα Γεωργιάδου έσπευσε να απαντήσει εξωδίκως.  

Δεν είναι σωστό να ακυρώνετε έτσι τις ερωτήσεις και να τις παρακάμπτετε. Σε 
κάποιους μπορεί να φανεί εκτός θέματος, σε άλλους όμως μπορούν να τους φέρουν σε 
επίγνωση.  

Επισκέφτηκα το χώρο αυτό πριν ενάμισι περίπου χρόνο με τον κ.Μελιόπουλο κι 
είδα πολλές μεταλλικές ράβδους και αναρωτήθηκα πως είναι δυνατόν να μην τις έχουν 
κλέψει ακόμη αυτοί που ασχολούνται με την ανακύκλωση.  

Παραδεχτήκατε δημοσίως ότι κλέψανε μέχρι και τις περιφράξεις του περιώνυμου 
λαχανόκηπου και δεν ήταν ασφαλισμένα.  

Μήπως αυτά τα σίδερα που επικαλείται ο εργολάβος μέσα στις παροχές που 
αντικαθιστούν την εγγυητική επιστολή που θα σας επιστρέψει; 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη 
και την πρόταση της Δημάρχου; 

Μέλη: Ναι. 
Αγγέλογλου: Πρόεδρε, δηλώνω παρών. 
Λευκή ψήφο έδωσαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, 

Α.Νεστορόπουλος, Β.Γιαννουλάκης, Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, 
Δ.Γκέκα, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 16-4-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 18082/10-4-2012 ειδική δήλωση για βλάβες στο έργο «Κατασκευή 
Γέφυρας Αφών Κούσιου» της εταιρίας «ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΤΕΒΕ». 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
 



 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006 και του άρθρου 58 του Ν.3669/2008. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Ορίζει ως μέλη της επιτροπής διαπίστωσης βλάβης λόγω ανωτέρας βίας στο 

έργο «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου» τους μόνιμους υπαλλήλους του Δήμου 
Βέροιας Ευθύμιο Γκαβανά, Πολιτικό Μηχανικό, Σάββα Θεοδωρίδη, Μηχ/κό Έργων 
Υποδομής και Βασίλειο Καπετανάκη, Αρχιτέκτονα Μηχανικό. 

Β) Συγκροτεί την επιτροπή διαπίστωσης βλάβης λόγω ανωτέρας βίας στο έργο 
«Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», ως εξής: 

1. Ευθύμιος Γκαβανάς, Πολιτικός Μηχανικός, ως μέλος.  
2. Σάββας Θεοδωρίδης, Μηχανικός Έργων Υποδομής, ως μέλος. 
3. Βασίλειος Καπετανάκης, Αρχιτέκτονας Μηχανικός, ως μέλος. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  230 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 


